
Protokół z obrad XXIV Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Moryniu  
w dniu 28 stycznia 2022 roku 

 
 
Obradom sesji przewodniczył Krzysztof Konecki - Przewodniczący Rady. 
 
Obecni na sesji: 
- radni: wg listy obecności stanowiącej zał. nr 1 do protokołu.  
- zaproszeni goście: wg listy obecności stanowiącej zał. nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Skład Rady Miejskiej w Moryniu – 15 radnych. 
Liczba radnych obecnych na sesji – 12. Nieobecni – Barbara Sołoducha, Paweł Bielawski, 
Iwona Hirt.  
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady otworzył obrady XXIV sesji Rady Miejskiej. Przywitał radnych i gości 
zaproszonych. 
Stwierdził, że w obradach sesji bierze udział 12 radnych, co stanowi quorum wymagane  
do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.  
Sprawdzenie obecności - zał. nr 3. 

 
Ad. 2 

Protokół z obrad XXIII sesji został przyjęty jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 4. 
 
Ad. 3  
Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad – zał. nr 5. 

 
Ad. 4 
Burmistrz złożył informację z prac wykonanych w okresie między sesjami – zał. nr 6. 
 
Ad. 5 

Rozpatrzenie projektów uchwał: 

a) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Gryfińskiego w roku 2022. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 7. 
Podjęta uchwała – zał. nr 8. 

 

b) w sprawie udzielenia dotacji w roku 2022 na dofinansowani prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głosowanie: 

Za - jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 9. 
Podjęta uchwała – zał. nr 10. 

 

c) w sprawie zmian w budżecie Gminy Moryń na rok 2022. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 



Głosowanie: 

Za - jednogłośnie. 

Imienny wykaz głosowania - zał. nr 11. 
Podjęta uchwała – zał. nr 12. 

 

 

Ad. 6 

Kierownik Referatu obsługi oświaty przedłożyła Sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli - zał. nr 13. 

 

Ad. 7  

Wolne wnioski i zapytania. 

 

A. Sobczyńska -  jakie gmina Moryń zamierza złożyć wnioski, na jaką kwotę, i ile tych 

wniosków? I na jakie inwestycje? Co przewidujemy w ramach Polskiego Ładu na terenie naszej 

gminy? 

Burmistrz - rozważamy wiele elementów. Nie wiem, które jeszcze złożymy. Ale pierwsza rzecz 

to jest kanalizacja, bo będziemy mieć dokumentację złożoną, gotową - Przyjezierze. Następnie, 

chcemy również zrobić modernizację tutaj. Dlatego też nie wiem czy nie wpiszemy osobno 

jeszcze-bo też dokumentację będziemy mieli - ulicę Letniskową, żeby od razu to jako drugie 

zadanie pokryć. Kolejne zadanie, które mamy przygotowane to jest modernizacja sali 

gimnastycznej w Moryniu i szkoły w Witnicy. Mamy również propozycje z pegeerowskich 

środków. To jest przebudowa dróg osiedlowych w miejscowości Klępicz, Bielin i Stare 

Objezierze, myślimy o modernizacji Szkoły Podstawowej w Witnicy. Jak gdyby takie osobne 

zadanie. Tych zadań wybraliśmy chyba 7. Zobaczymy jakie dostaniemy środki, dofinansowanie 

jeśli chodzi o ulicę Świerkową. 

 

A.Sobczyńska - składam na ręce Pana Burmistrza pismo skierowane do Związku Gmin Dolnej 

Odry. 

 

Radna R. Barylska opuściła sesję – godz. 11:06. 

 

A.Sobczyńska - ostatnie pytanie. Może nawet nie pytanie. Chodzi o deklaracje. Są tacy 

mieszkańcy, którzy ją wypełnią, ale większość jest takich, którzy nie wypełnią. Nie wiedzą jak 

policzyć metry, nie wiedzą co wpisać. Teraz jak była ta zmiana to już w ogóle. Jeżeli będziemy 

w następnym roku mieli nowe deklaracje, fajnie by było z dużym wyprzedzeniem zrobić takie 

dyżury po świetlicach. Jeden dzień. Jakieś tam dwie godziny w świetlicy. 

 

Burmistrz - Oczywiście. Ja się z panią zgadzam jak najbardziej. Ja już ustaliłem z niektórymi 

sołtysami, że jeżeli tylko będzie taka potrzeba powiadomią nas, my pojedziemy. 

 

Józef Wszołek - ja chciałbym tu zabrać głos w kierunku radnego powiatowego, Pana Henryka. 

Nowe Objezierze i ta stodoła nieszczęsna co stoi vis a vis pałacu. To jest obiekt teraz zarządzany 

chyba przez powiat. I coś z tym tematem trzeba by było zrobić. To już się zaczyna walić. 

Zagraża niebezpieczeństwu. Zarośnięte to jest strasznie. Naprawdę jest dla nas przykro patrzeć 

na to, a nie ma tam właściciela. Nikt tym nie zarządza, nie wiemy co dalej. Tam jest wspólnota. 

I ta stodoła tak stoi jak stoi. Trzeba w jakiś sposób na zarządzie Panie Radny porozmawiać i tą 

sprawę wyjaśnić. Jeszcze jedna sprawa. 

Rozmawialiśmy o drzewach, rozmawiał Pan. Jadąc z Nowego Objezierza w kierunku Klępicza 

za cmentarzem, ta duża taka stara topola. Ja z Panem Brzęczkiem już rozmawiałem na ten 



temat. Mówi, że podejmie tą decyzję. Tam jedna gałąź już się rozchodzi. Ta topola się 

rozłamuje. Naprawdę ona spadnie na drogę. Jeżeli to spadnie na jakiś pojazd, dojdzie do 

tragedii śmiertelnej, będzie problem wielki. Jakby Pan mógł w tym temacie zainterweniować 

będę wdzięczny. 

H.Kaczmar - ja tylko chciałem powiedzieć jedną rzecz. Od 2006 roku, kiedy Pan Starosta 

Konarski został starostą, my cały czas ujmujemy pewną kwotę na realizację pewnych zadań  

w ramach porozumienia z gminą. Nie wiem jak to się dalej będzie toczyć, bo wiem, że w 

zeszłym roku jakoś nie wyszło, że gmina nie skorzystała z tych środków i nie przeznaczyła na 

wspólne zadanie. W związku z tym ja tam interweniowałem, ale później temat tego Objezierza 

odpadł, bo gmina potrzebowała te środki na inne cele. I tam myśmy zrobili z własnych. Ale my 

jako powiat w tym roku, mamy w dalszym ciągu zabezpieczone te środki w ramach wspólnych 

takich zadań. Ja myślę, że kilka jakichś wspólnych zadań można na tych drogach powiatowych 

przy wsparciu gminy kontynuować. 

Burmistrz - ja jestem jak najbardziej za. 

 

K. Kupczyk. - ja chciałabym jeszcze dopytać odnośnie tego chodnika w Gądnie, bo w zeszłym 

roku już on ma być. Jest pora na Gądno. Później jest Sesja Rady Miasta i są te środki przyznane 

na Dolsko. Później temat całkowicie znika, jaki jest realny termin? 

Burmistrz - ale my nie planowaliśmy tego. Ta inicjatywa jest po stronie powiatu zawsze, bo to 

jest droga powiatowa. Ale powiat do nas nie wystąpił o to. Nie zaplanował Gądna. Dlatego my 

nie mogliśmy przeznaczyć tego. 

K.Kupczyk - Pan Burmistrz teraz był w starostwie powiatowym i prowadził rozmowy na temat 

inwestycji. Więc jakie są realne szanse? Kiedy będzie zrobiony ten chodnik? 

Burmistrz - to musimy zadać to pytanie konkretnie Panu Staroście. 

H.Kaczmar - może ja odpowiem.  

Burmistrz - my nie planowaliśmy środków. Na Dolsko planowaliśmy, nie na Gądno. Nie 

wiedziałem, że są rozmowy prowadzone, że to będzie w Gądnie robione. 

K.Kupczyk - oczywiście była mowa, że teraz jest pora na Gądno i to robimy. Jeszcze pan 

Brzęczek pokazał mi pas drogowy, w którym pan Tarnowski zasadził ziemniaki i poszłam  

do niego, żeby je zlikwidował, bo nie wiedział, że przez 20 lat jest w pasie drogowym. A tutaj 

nagle taka zmiana, bo my musimy zrobić Dolsko, a to Dolsko nie jest zrobione. 

H. Kaczmar - powiem tak. Muszę przyznać, że kiedy byłem dyrektorem to łączyło mnie to jako 

radnego. Cała sprawa jest w tym, że zawsze inicjowałem te sprawy oczywiście jako dyrektor, 

ale łącząc to z gminą, gdzie zawsze jak jakieś zadanie było już wspólnie ustalone, po prostu 

pan Durma przygotowywał takie porozumienie. Ale nie wiem czy gmina sygnalizowała czy 

chce to zadanie realizować w Gądnie, bo jeżeli na przykład by sygnalizowała, to ja oczywiście 

jak najbardziej bym naczelnika poprosił, żeby to porozumienie przygotował, bo wpierw trzeba 

wyliczyć koszty tego chodnika. Nie znam tego etapu po 30 kwietnia, jak tu się odbywało w 

gminie, ale po prostu nie było takich. Starostwo czekało na sygnał z tego co wiem. Jak jedna 

strona zabezpieczyła środki i druga, no to trzeba było jakieś wspólne spotkanie zrobić. 

Burmistrz - tylko zabezpieczyliśmy środki odnośnie Dolska. 

H.Kaczmar - czyli w zeszłym roku środki na chodnik nie były żadne, tylko miały przybyć jako 

współfinansowane do Dolska. 

Burmistrz - tak. Dlatego mówię. Nie dostałem żadnego porozumienia. 

 

R. Hołota - jeżeli mówimy już o chodnikach, to ja bym chciała zwrócić uwagę. Czy jest taka 

możliwość np. dokończenie tego chodnika w Nowym Objezierzu, który jest od posesji dajmy 

na to od tartaku, w stronę ścieżki rowerowej? Bo ten odcinek został. 

Burmistrz - to jest droga powiatowa rozumiem? 

R. Hołota -to jest droga powiatowa. Tak. 



Burmistrz - na pewno przyjedziemy i zobaczymy czy jest taka możliwość. 

R. Hołota - bo jest teraz ta ścieżka rowerowa, którą bardzo dużo dzieci uczęszcza. Chodzą 

mamy z wózkami, z małymi dziećmi. I bym bardzo prosiła, żeby zwrócić na to uwagę, bo 

rzeczywiście dzieci korzystają z tej ścieżki rowerowej. Ruch się troszeczkę nasilił i jest teraz 

problem.  

H. Kaczmar - dobrze, Ja porozmawiam z Panem naczelnikiem. Może jakąś wizję lokalną tam 

zrobimy. 

R. Hołota - jeszcze bym prosiła Panie Burmistrzu o dołożenie latarni przy posesji numer 16, 

19. Bo tam po prostu mieszkańcy twierdzą, że mają zbyt ciemno. 

Burmistrz - my staramy się własnymi środkami finansowymi uzupełniać oświetlenie. 

Rozpoczęliśmy 5 lamp. 5 postawiliśmy w Gądnie i chcemy dalej kontynuować. Nie 

skończyliśmy w Przyjezierzu jeszcze. Też tam brakuje chyba 5. Ale tu to jest na budowę.  

I chcemy systematycznie po prostu każdego roku dostawiać. 

R. Hołota - Ja swoją powinność spełniam. Zgłosiłam jako mieszkańcy. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXIV Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Moryniu.  
 
Szczegółowy zapis obrad XXIV Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Moryniu z dnia  
28 stycznia 2022 roku – zał. nr 14. 
 
Na tym protokół zakończono.  
Czas trwania sesji: od godz. 10:07 do 11:24.  
 
Protokołowała: Barbara Nawrolska  
         
 

           Przewodniczący Rady  
 
          Krzysztof Konecki  


